
Finansudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 16. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 126
Aktstykke om kompensation af infrastrukturafgifter til DSB og Arriva for 2020

Spørgsmål 1
Vil ministeren give en nærmere forklaring på, hvad det vil sige, at den manglende god
kendelse for 551,3 mio. kr. vil blive indtægtsført og bortfalder til statskassen på bevillings
afregningen for 2021, kombineret med, at DSB vil ”have et udækket tab på 348,0 mio. 
kr. i 2020.” Skal dette tolkes således, at DSB mister denne del af den ellers lovede 
kompensation?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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Offentligt
Aktstk. 126 - § 28 Spørgsmål 1
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